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Abstract (en)
The invention relates to devices for obtaining a d.c. voltage Vp which can be adjusted over a wide range of values. <??>The invention lies in the
fact that alternating pulses whose quantity of electricity is constant for each pulse and whose frequency F varies as a function of the voltage Vp to
be obtained, are applied to a rectifying and filtering circuit (37). For this purpose, an inverter circuit 35 of subresonant type is used, which inverts a
constant d.c. voltage E at the frequency F. <??>The invention is applicable to the biasing of a focusing component of an X-ray tube relative to an
emissive filament. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne les dispositifs pour obtenir une tension continue Vp qui est réglable dans une large gamme de valeurs. L'invention réside
dans le fait que l'on applique à un circuit de redressement et filtrage (37) des impulsions alternatives dont la quantité d'électricité est constante
pour chaque impulsion et dont la fréquence F varie en fonction de la tension Vp à obtenir. A cet effet, on utilise un circuit onduleur 35 de type
hyporésonant qui ondule à la fréquence F une tension continue constante E. L'invention est applicable à la polarisation d'une pièce de concentration
d'un tube à rayons X par rapport à un filament émissif. <IMAGE>
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